

## Christmas Western Set Dinner Menu 2024

Duck liver terrine, Thai asparagus with brioche toast and honey fig  
鴨肝批，泰露筍配牛油多士，蜜糖無花果

\*\*\*\*\*

Cream of porcini soup with garlic croutons  
牛肝菌忌廉湯配蒜蓉麵包粒

\*\*\*\*\*

Slow-roasted sea bass with asparagus, beet root puree in miso sauce  
慢煮海鱸魚伴露筍，紅菜頭蓉配味噌汁

or 或

Baked turkey roll with mixed mushroom, Brussels sprouts,  
roasted potatoes, orange-glazed carrots in hazelnut, bacon, cranberry sauce and turkey jus  
焗火雞卷伴蘑菇，椰菜仔，燒薯及香橙甘筍配榛子，煙肉，金巴利醬及火雞汁

\*\*\*\*\*

Golden brandy chocolate cake with vanilla cream and ginger crumble  
白蘭地朱古力蛋糕配雲呢拿忌廉及薑粒脆脆

\*\*\*\*\*

Coffee or tea  
咖啡或茶

**HK\$638 per person**  
**港幣 638 元正 (每位用)**

Includes unlimited serving of chilled orange juice, soft drinks and house beer for 3 hours  
包括席間 3 小時無限量供應橙汁、汽水及本地啤酒

10% service charge applied  
加一服務費

Menus and prices subject to changes without prior notice.  
如菜譜或價格上有任何調整，恕不另行通知

The above price is valid only for bookings to be held from 1 December 2024 to 31 December 2024  
以上菜譜價錢只適用於 2024 年 12 月 1 日至 2024 年 12 月 31 日舉行之晚宴